
Osnovna škola „Trsat“ 

Slavka Krautzeka 23 

51000 Rijeka 

 

KLASA: 007-04/22-02/11 

URBROJ: 2170-55-01-22-02 

 

 

ZAKLJUČCI  

sa 21. (dvadesete) sjednice Školskog odbora OŠ „Trsat“ 

u školskoj godini 2021./2022. 

 

održane dana 21. listopada 2022. godine u 08,00 sati u školskoj knjižnici. 

 

 

 

Sjednici su nazočni:  

1. Iva Močibob, 

2. Petra Predoević-Zadković,  

3. Gordana Topolnik, 

4. Ivana Sošić Antunović, 

5. Silvija Lučić, 

6. Uroš Mikašinović. 

 

Izočni članovi: 

1. Marijan Drabik. 

 

Ostali nazočni: 

1. Danijela Jurčić, tajnica Škole 

2. Sonja Lefler, ravnateljica škole 

3. Morana Vodopija, voditeljica računovodstva 

 

Zapisničar: Danijela Jurčić 

 

Predsjedavateljica Školskog odbora predlaže sljedeći dnevni red: 

 

Dnevni red: 

 

1. Usvajanje zapisnika s prošle 19. sjednice od dana 06.10.2022. 

2. Usvajanje Dodatka Odluke o raspodjeli rezultata za 2021. godinu, 

3. Davanje prethodne suglasnosti za izbor kandidata na radno mjesto učitelja/ice tjelesne 

i zdravstvene kulture na određeno nepuno radno vrijeme (27 sati tjedno) 

temeljem natječaja od 26. rujna 2022. godine, 

4. Razno. 

 

AD 1. Predsjednica Školskog odbora pročitala je zapisnik sa sjednice Školskog odbora održane 

dana 06.10.2022. te isti daje na usvajanje. 

 

Članovi Školskog odbora, bez primjedbi, jednoglasno donose ODLUKU: Usvaja se 

zapisnik sa sjednice Školskog odbora održane dana 06.10.2022. 



 

AD 2. Usvajanje Dodatka Odluke o raspodjeli rezultata za 2021. godinu. 

 

Morana Vodopija, voditeljica računovodstva, obrazložila je dodatak Odluke o raspodjeli 

rezultata za 2021. godinu. 

 

Prisutni članovi jednoglasno donose ODLUKU: Usvaja se Dodatak Odluke o raspodjeli 

rezultata za 2021. godinu. 

 

AD 3. Davanje prethodne suglasnosti za izbor kandidata na radno mjesto učitelja/ice tjelesne i 

zdravstvene kulture na određeno nepuno radno vrijeme (27 sati tjedno) temeljem natječaja od 

26. rujna 2022. godine. 

 

Prisutni članovi jednoglasno donose ODLUKU: Daje se prethodna suglasnost za 

sklapanje ugovora o radu na određeno nepuno radno vrijeme od 27 sati tjedno na radnom 

mjestu učitelja/ice tjelesne i zdravstvene kulture sa I.S., stručnom prvostupnicom 

trenerske struke.  

 

AD 4. Pod posljednjom točkom razno, ravnateljica je zamolila predstavnicu Vijeća roditelja 

Ivanu Sošić Antunović da iznese rezultate provedene ankete koju je provela među roditeljima 

OŠ Trsat o korištenju mobitela tijekom odmora. 

Predsjednica Vijeća roditelja prenijela je roditeljima kako je izrađenu tematsku anketu ispunilo 

172-je od ukupno 237 roditelja OŠ Trsat te iznijela osnovne rezultate. Najvažniji je iskaz 90% 

roditelja kako se slažu s predloženim pravilom da se telefoni i uređaju ugase tijekom boravka 

u školi (na nastavi se to već radi, a sada bi se to proširilo i na periode odmora). Prijedlog je da 

se ovo pravilo uvede u okviru šireg preventivnog programa, koji bi se bavio promocijom 

zdravih navika provođenja slobodnog vremena tijekom boravka u školi. Učiteljsko vijeće 

razgovarat će o tome te sastaviti prijedlog preventivnog programa. Ovo je smisleno te stoga i 

prihvaćeno iz nekoliko razloga: 

- takav je način rada u školi sveobuhvatniji te bolje osigurava provedbu aktivnosti i brigu 

o mentalnom zdravlju učenika 

- potrebno je podjednako rada u pripremi dokumentacije za preventivni projekt, kao i 

kada bi se išlo u izmjenu kućnog reda i pravilnika 

- očekuje se viša razina prihvaćanja i posvećenosti u provedbi (kako od strane djece, tako 

i od strane nastavnog osoblja koji će ga provoditi i roditelja koji su ga pozvani podržati). 

 

Predstavnica Vijeća roditelja je rekla da će se održati Vijeće roditelja gdje će prenijeti odluku 

Školskog odbora. Preventivni program se neće odnositi isključivo na mobilne telefone već i na 

na pametne satove i slično. Naravno, u praksi će postojati određena fleksibilnost pri provedbi, 

a o izuzecima od utvrđenog pravila će situacijski odlučivati zaduženi učitelji (kada se radi npr. 

o hitnoći, zdravstvenoj sigurnosti i drugim situacijama kada je neophodno koristiti djetetov 

uređaj). Ključna je briga o najboljem interesu djece, što podrazumijeva kritičnu i smislenu 

uporabu mobilnih uređaja. 

 

 

Predsjednica Školskog odbora je upitala nazočne imaju li kakvih prijedloga i primjedbi, 

obzirom da ih nije bilo, predsjednica je zahvalila svima na radu. 

 

Budući je dnevni red iscrpljen predsjednica Školskog odbora zaključila je sjednicu i pozdravila  

nazočne. 



 

Sjednica je dovršena u 09,30 sati. 

 

  Zapisničar:       Predsjednica Školskog odbora 

Danijela Jurčić              Iva Močibob, prof. 

 


